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Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

19.06.2023 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Helene, Birgitte, elevrødderne 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Tanja 

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Der har ikke været afholdt elevrådsmøde siden sidste besty-

relsesmøde.  

 

Vi har på skolen drøftet, hvordan vi sikrer, at vi får sammen-

sat det bedste elevråd. Vi ønsker et elevråd, som har – og ta-

ger – indflydelse. Et elevråd, som er aktivt og engageret.  

 

I bekendtgørelsen er der ikke krav om, at der skal være valgt 

en elev fra hver klasse. Ej heller fra hver årgang. Der skal 

dog være valg inden oktober.  

Der skal være valgret for alle, og det skal sikres, at alle klas-

setrin høres.  

Vi overvejer derfor, om vi kan lave en anden model: måske 

kan vi vælge to repræsentanter fra en årgang.  

 

Kommentar: DSE er gode som samarbejdspartnere. De er 

gode til at hjælpe i processen.  

Kan samfundsfag inddrages?  

Ungdomsskolen kan også hjælpe med at køre proces.  

 

I ”Pejlemærker til praksis” skal vi næste år fordybe os i elev-

inddragelse. Det hænger godt sammen med dette.  

 

På det næste møde skal elevrådet gennemgå svarene fra triv-

selsundersøgelsen.  

4. Skemaer forelægges 

(20 min.) 

Line, Carsten 

 

Fremvisning af skemaer. Der mangler fortsat ”eftersyn” af 

den understøttende undervisning, før skemaerne er helt fær-

dige.  

Det er også i år lykkedes at få det hele til at gå op   

 

I stedet for valgfag får eleverne på 9.årgang ”AU” – anderle-

des/alternativ undervisning – i kommende skoleår.  
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Det fungerer godt for os, at det er en medarbejder og en le-

der, som sammen laver skemaerne.  

5. Evaluering af skolebestyrel-

sens arbejde skoleåret 22-23 

(15 min.) 

Marianne, Troels 

 

Det var en god proces, da vi skulle lave høringssvar til bud-

gettet. Det var godt samarbejde i bestyrelsen. Det var ordent-

ligt, og alle kom til orde. Det var et stort arbejde.  

 

Budgetforhandlingerne har fyldt meget i efteråret.  

Mad i kantinen har også fyldt en del.  

Vi har arbejdet godt med at udarbejde og revidere vores prin-

cipper.  

De manglende faglokaler på SIM har også fyldt en del i årets 

løb.  

 

Vi mangler guiden til Min Uddannelse og Aula.  

 

Ny mødeform for formænd og ledelser i SIM-netværket. Det 

var positivt, og den mødeform fortsætter.  

 

Det har været dejligt med aktive, deltagende elevrødder. De 

har gjort det godt.  

 

Det fungerer godt, at vi skiftes til at løfte opgaver.  

 

6. Forslag til punkter til årshjul 

kommende skoleår. 

Datoer og tidspunkter for 

SKB-møder kommende sko-

leår aftales. 

(15 min.) 

Se bilag. 

Troels, Marianne 

Som bilag er vedhæftet første udkast til et årshjul. Af hensyn 

til en effektiv afvikling af punktet, vil det være hensigtsmæs-

sigst, at alle har tjekket de foreslåede datoer.  

 

Det besluttes, at de foreslåede datoer til ordinære møder fast-

holdes.  

 

Punkter til kommende dagsordener:  

 Valgmøder – hvordan får vi flere med?  

 Bestyrelsens deltagelse på forældremøder (også for 

6.årgang) 

 Hvordan kan vi som bestyrelse blive mere synlige på 

vores skole? 

 August/september: Kantinen 

7. Eventuelt 

 

Der findes en sundhedspolitik for Hedensted Kommune, som 

er trådt i kraft 2021. Måske skulle vi kigge lidt på den? 

 

Pufbars. Det er – desværre – en udfordring på de fleste sko-

ler, og der er også elever på SIM, som benytter det.  

 
 

 


